
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 11. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 974
I brev fra Danske Gymnasier, Danske Erhvervsskoler og -Gymnasier – Lederne og Sund-
hedsstyrelsen til landets gymnasier og erhvervsskoler om at bidrage til at skabe en 
festkultur, som flere unge føler sig hjemme i, opfordres der til, at der ikke udskænkes 
drikkevarer med en alkoholprocent, som er højere end 5 pct. Ministeren bedes redegøre 
for, om det er ministerens vurdering, at denne udmelding giver grundlag for at kunne kon-
kludere, at alkoholprocenten derved afspejler risici ved alkoholholdige drikkevarer, altså 
at der er færre risici forbundet med indtag af drikkevarer med 5 pct. alkohol sammenholdt 
med drikkevarer med eksempelvis 20 pct. eller 40 pct. alkohol.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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